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z Sesji Rady Gminy Mietków
z dnia 27lutego 2018 roku

Sesję otworzyła Przewodnicz4ca Rady Gminy Mietków - Helena Artymowicz słowami

,,otwieram Sesję Rady Gminy Mietków'', przywitńa wszystkich zebranych, na podstawie listy
obecno ści stwierdziła quorrrm i przedstaw tła poruądek obrad :

1. Otwarcie Sesji.
2. Przyjęcie protokołu zpoprzedniej sesji z dnia29.0I.2018 r.
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2018 rok.
4. Podjęcie uchwaĘ w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Mietków.
5. Podjęcie uchwĄ w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV1245120I8 Rady Gminy Mietków z

dnia29 stycznia 2018 r. w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego.
6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wrocławskięmu na

budowę chodników przy drogach powiatowych w miejscowościach Wavtrzenczyce i
Dzikowa, gmina Mietków.

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymsko-Katolickiej pw.
Niepokalanego Poczęcia Najświętszej Maryi Panny w Maniowie Wielkim.

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii Rozwięzywania Problemów
Społecznych na lata 2018 _ 2025.

9, Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Mietków na okręgi wyborcze, ustalenia ich
granic i numerów onz|iczby radnych wybieranych w każdym okręgu.

10. Podjęcie uchwały w sprawie podziatu Gminy Mietków na stałe obwody głosowania,
ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych.

11. Wnioski i interpelacje radnych.
12. Sprawy różzne.
13.Zamkstięcie Sesji.

Wójt zwrócił się do PrzewodniczącĄ i do radnych o dopisanie miejscowości
Proszkowice w projekcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Wrocławskiemu na budowę chodników przy drogach powiatowych w miejscowościach
Wavrzeirczyce i Dzikowa, gmina Mietków. Zostało to ustalone na posiedzeniu komisji.

Ad.2
Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu zpoprzedniej
sesji z dniaf9.0l.2018 r.
Głosowało 15 radnych _ oddano 15 głosów ,,za,,.
Przewodni cząca stwierdziła, że protokóŁ został przyjęty jednogłośnie.

Ad 3.
Uchwała w sprawie zmiany budzetu gminy na 2018 rok.

- Projekt uchwały przedstawiła Regina ozga_ Skarbnik Gminy,
Głosowało 15 radnych _ oddano 15 głosów ,,za.,.
Przewodni cząca stwierdziła, że uchwał a została podj ęta j ednogłośnie

Ad 4.
Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Mietków.
Przewodniczącapoinformowała, ze uchwała zostałaprzedstawiona radnym poprzez rzutnik i
szczegółowo omówiona przęz p. Skarbnik na posiedzeniu komisji, w zwiryku z tym zarządziła
głosowanie.
Głosowało 15 radnych _ oddano 15 głosów,,za''.
Przewodni cząca stwierdziła, że uchwał a została podj ęta j ednogłośnie.



Ad 5.
Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/24512018 Rady Gminy Mietków z dniaZ9 stycznia
2018 r. w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredyu bankowego'

- Projekt uchwĄ przedstawiła Regina ozga_ Skarbnik Gminy,
Głosowało 15 radnych _ oddano 15 głosów,,za''.
Przewodni cząca stwierdziła, ze uchwał a zo stała podj ęta j edno gło śnie.

Ad 6.
Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wrocławskiemu na budowę
chodników ptzy drogach powiato}\rych w miejscowościach Wawtzeiczyce' Proszkowice i Dzikowa,
gmina Mietków.

- Projekt uchwały przedstawiła Regina Ozga_ Skarbnik Gminy,
Głosowało 15 radnych _ oddano 15 głosów,,za''.
P rzewo dni cząc a stwi erdziła, Że uchw ała zo staŁa po dj ęta j e dno gło śni e.

Ad7 .
Uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymsko-Katolickiej pw. Niepokalanego
Poczęcia Najświętszej Maryi Panny w Maniowie Wielkim.

- Projekt uchwały przedstawił Ireneusz Słoma _ Sekretarz Gminy, wyjaśniając, ie treść
uchwały została doprecyzowala popIzęz dopisanie po słowach ,,etap III _ nawa główna''
słów,,cokóŁ ptawa strona''.

Głosowało 15 radnych _ oddano 15 głosów,,za''.
Przewodni cząca stwierdziła, że uchwał a zo stała podj ęta j edno gło śnie.

Ad 8.
Uchwała w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii Rozwipywania Problemów Społecznych na Iata
2018 -  2025.

- Projekt uchwaĘ przedstawił Ireneusz Słoma _ Sekretarz Gminy, informując, żze caŁa
strategia została szczegółowo omówiona na posiedzeniu komisji, w zwiqzku z tym, że jest
to obszerny materiał, przedstawił sam projekt uchwały.

Głosowało 15 radnych _ oddano 15 głosów ',za''.
Przewodni cząca stwierdziła, ze uchwał a została podj ęta j ednogłośnie.

Ad 9.
Uchwała w sprawie podziału Gminy Mietków na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów
oraz|iczby radnych wybieranych w każdym okręgu.

- Projekt uchwały przedstawił Adam Kozarowicz _ Wójt Gminy,
Głosowało 15 radnych _ oddano 15 głosów ,,za''.
Przewodni cząca stwierdziła, że uchwał a została podj ęta j ednogłośnie.

Ad 10.
Uchwała w sprawie podziału Gminy Mietków na stałe obwody głosowania' ustalenia ich numerów,
granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych.

- Projekt uchwały przedstawił Adam Kozarowicz _Wójt Gminy,
Głosowało 15 radnych _ oddano 15 głosów,'za''.
Przewo dni cząca stwierdziła, ię uchw ała zo staŁa po dj ęta j e dno gło śni e.

Ad  11 .
Wniosków i interpelacji nie zgłoszono.

Ad 12.
Sprawy róŻne

- Elżbieta Synówka-Rojek _ Przedstawicielka Dolnośląskiejlzby Rolniczej poinformowała'
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ze dodzwoniła się do Powiatowego Zespofu Doradców Świanicy, gdzie poinformowano ją

żrc do wypeŁriania oświadczeń nie przyś|ą nikogo. Natomiast jeśli chodzi o wypełnianie
wniosków, to jeszcze się zastanawiają jak będzie wyglądała organizacja tej pomocy. Na
początku marca zostanie to ustalone.
wójt _ powiedział, Że gmina Mietków została ptzydzielona do Powiatowego Zespołu
Doradńwa w Świdnicy bez jego wiedzy. JeŻeli nie będzie osoby z Doradńwa, która
pomagałaby w wypełnianiu wniosków o dopłaĘ postara się o pomoc prywatną za
odpłatnością. Będzie rozmavtiał z P. Iadwigą Grochowską która obstugiwała nasz teren
ptzez wiele lat. Jeśli się nie uda, będzie rozmawiał z P. Solińskim' aby wyznaczył. dni na
udzielenie pomocy mieszkńcom. Udostępnione będzie biuro Przewodniczącej RG _ pokój
nr 8 i będzie mozna skorzystaó bezpłatnie z komputera. Na terenie urzędu gminy
i na1bLiższego otoczenia, po wpisaniu odpowiedniego kodu, będzie możma skorzystać z
bezpłatnego intemetu.
Następnie zwtócił' się do sohysów z prośbą, aby jakiekolwiek zakupy dokonywane z
budżetu gminy lngadniaÓ z Wójtem, p.ELibietą Synówką-Roj eki z p. Skarbnik.
I. Słoma _ Sekretarz Gminy _ nawiryując do podjętej w dniu dzisiejszym uchwały o
obwodach głosowania, wyjaśnił, że obwód głosowania będzie obecnie wUtzędzie Gminy w
sali narad, a nie jak do tej pory w Gminnym ośrodku Kultury. Zmiana lokalu wyborczego
wtqze się z tym, ze od nowej kadencji będzie obowipek transmitowania obrad sesji Rady
Gminy oraz imiennego głosowania, a wybory Samorządowe w bieżącym roku będą
monitorowane i ustawa mówi, że monta wykorzystaó sprzęt zamontowany na wybory po
podpisaniu umowy z komisarzem wyborczym. Poza tym GOK ma swoje planowane
imprezy i sala jest wcześniej rezerwowana, potem trzeba odwotywać rezewvacje.
Następnie powiedział., że z rnrieria gminy jest przedstawicielem LGD Ślęzanie i
poinformował', że ogłoszony jest nabór na małe granty. Są to małe projekty kierowane do
społeczności lokalnych. Wnioskodawcami mogą byó stowarzyszenia i grupy nieformalne
tzn. osoby ftzyczne, z tym, ze osoba ftzyczna nie moze prowadzió działalności
gospodarczej. Nabór będzie trwał od 7 do 30 marca 20|8 r,, w sekretariacie urzędu są ulotki,
w których są zawarte kryteria. Będą jeszcze dwa nabory Grant może byó nawet na 50 tys.
zł, a|e najwięcej tzn. 15 punktów jest do 10 tys. zł..PuLa ogólna jest 300 tys. zł.. na 8 gmin,
to np. po 10 tys., czy|i przejdzie ok. 30 wniosków. Dlatego na\eżzy składaó jak najwięcej'
moŻę się uda. Granty Są na infrastrukturę turystyczną i rekreacyjną - na siłownię
zevtnęttzną, na elementy siłowni, wiatę Ę.
Sekretarz powiedział, Że zarówno on jak i dyrektor GoK sfużą pomocą przy pisaniu
wniosków. Na stronie internetowej LGD Slężanie jest wzór wniosku. Dofinansowanie jest
do 99%o - trzeba mieó 100 zł. wkładu własnego, ale wyżej punktowany jest większy wkład.
Czasu nie jest za dlvo, więc jeśli ktoś się ptzymietza' a chciałby więcej informacji, to
szukaó na stronie lub w biutze LGD. Trzeba przeczytać dokładnie kryteria i dobrze
wypełnió wniosek, bo konkurencja będzie duza. Np. DzierŻoniów ma dużo stowatzyszeit,
więc tych wniosków mogą duŻo zŁoiyó. Są również punkty za szko|enie i doradztwo.
Wójt _ pan dyrektor GoK zobovnqzał. się' że jeśli będziemy gotowi,to zotgartizuje wspólne
pisanie wniosków. Trzeba dokładnie zapoznaó się z ulotką z |<ryteiami, aby uzyskaó jak
najwięcej punktów - min. jest 50 punktów _ max 100 punktów.
Sekretarz dodał, że punktowane jest też, jeŻeli dana jednostka składa jeden wniosek _ u nas
gmina złożzy 1 wniosek i GoK 1 wniosek. Jest to o tyle ryzykowne, że z tych 300 tys. ń ,
tylko 20Yo będzie dla sektora publicznego. Małe granty Są po to' aby zaangażować
mieszkańców, dlatego trzeba o to zadbać, na wsiach.
Przewodnicząca podziękowała sek<tetaruowi i V/ójtowi za informacje dot. małych grantów.
Poinformowała, Że w sobotę odbył się turniej halowej piłki noznej w Jordanowie.
Podziękowała p. RyszardowtŁączowi, Że zorganizował. drużynę, która wzięłaudział w tym
turnieju i zĄęła 4 miejsce _ na 6 druzyn. Bardzo dobrze grali, dostarczyli duŻo v,nażeń,
chwała imzato.
Andrzej Pietruszka _Z-caPrzewodniczącej zaprosił na Walnę Zgromadzerue GZ LZS, które
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odbędzie się w sobotę o godz. 10:00 w GoK w Miętkowie. Prosił o przybycie chociaz po
jednej osobie z sołectwa. Musimy przyjąć dokumenty do Urzędu Skarbowego i przesłaó
łączrtte zCIT-ami i wynikiem finansowym klubu.

- Przewodtltcząca mwociŁa się z prośbą do sohysów o zabtatie i rozwieszenie na sfupach
ogłoszeniolYych Informacji przygotowanej przez p. Dominikę Trzeplę _ insp. ds. ochrony
środowiska, w sprawie wolno biegających psów na wsiach. Mieszkańcy zgłaszĄą, że te psy
dokuczają, zanieczyszczĄą cmentatze, niektóre są agresywne. W tej informacji
mieszkańcom przypomina się o przepisach dotyczących wolno biegających psów.

- Sekretarz _ poinformował., ie w listopadzie i grudniu 2017 r. były dwie różne firmy, które
przeprowadzały badntia mammogta{tczne iteruz znów jedna firma będzie 13 marca, druga
16 marca 2018 r. Zwrócił się z prośbą o poinformowanie kobiet na wsiach, są to bardzo
wużne badania profilaktyczne. Są plakaty do zabrania, poza tym umieszczone są na stronie
internetowej i w Urzędzie Gminy.

Ad  13 .
Helena Artymowicz - Przewodrucząca Rady Gminy' w zwiqzku z wczerpaniem tematów,
zantknęła Sesję słowami,,Zamykarn Sesję Rady Gminy Mietkód'.

Protokołowała:

Genowefa Chabzda
F'rzewtod,n icząca

Rady,JErAh i nY

H e l ena  Ą r f yĄow icz


